
PROTOKOL Nr 36
z XXXVI sesji Rady Miasta Marki,

kt6ra odbyla si{l w dniu 20 i 21 stycznia 2010 roku

RADA MIAST A MARKI
AI. J. PlIsud"klego 95
05-270 MARKI

tel. (0-22) 781-10-03
Fax 781-13-78

moi. Mazowieckie

W dniu 20 stycznia 2010 roku godzinie 1300, Przewodnicz!lca Rady Miasta Marki
Maria Przybysz - Piwko otworzyla XXXVI sesjl( Rady Miasta. Przywitala stalych czlonk6w
Rady oraz przybylych gosci (sklad Rady Miasta Marki 21. radnych; wszyscy obecni). Listy
obecnosci radnych oraz gosci stanowi!l za1!lcznik nr 1 do protokolu. Po stwierdzeniu quorum
Przewodnicz!lca Rady przedstawila porz!ldek obrad:

1. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienie porz!ldku obrad.
3. Rozpatrzenie wniosk6w w sprawie zmian do porz!ldku obrad.
4. Informacja z dzialalnosci Burmistrza Miasta Marki.
5. Przyjl(cie protokolu z XXXV sesji z dnia 16 grudnia 2009 roku.
6. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie budzetu Miasta Marki na 2010 rok:

a) prezentacja projektu budzetu (Druk nr 400),
b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej,
c) przedstawienie opinii Komisj i Budzetowo - Gospodarczej,
d) przedstawienie stanowiska Burmistrza,
e) dyskusja.

7. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zaopiniowania projektu planu aglomeracji
Warszawa (Druk nr 425).

8. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie do
zasobu nieruchomosci gminnych, niezabudowanej nieruchomosci gruntowej (Druk nr
430).

9. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie do
zasobu nieruchomosci gminnych, niezabudowanych nieruchomosci gruntowych (Druk
nr 431).

10. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie nieskorzystania z przysluguj!lcego Gminie
prawa pierwokupu (Druk nr 423).

11. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie nieskorzystania z przysluguj!lcego Gminie
prawa pierwokupu (Druk nr 424).

12. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu stanowi!lcego mienie
komunalne (Druk nr 421).

13. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu stanowi!lcego mienie
komunalne (Druk nr 422).

14. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu stanowi!lcego mienie
komunalne (Druk nr 427).

15. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu stanowi!lcego mienie
komunalne (Druk nr 428).

16. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie najmu lokalu uzytkowego stanowi!lcego
mienie komunalne (Druk nr 426).

17. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie najmu lokalu uzytkowego stanowi!lcego
mienie komunalne (Druk nr 429).

18. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji
Rewizyjnej na 2010 rok (Druk nr 432).

19. Interpelacje i zapytania radnych.
20. Sprawy rMne.
21. Zarnknil(cie posiedzenia.
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Pkt 3. Rozpatrzenie wnioskow w sprawie zmian do porzadku obrad.

WniosekI
Radny Jacek Orych zloZyl wniosek 0 uzupelnienie porz!tdku obrad sesji 0 punkt pt. "Analiza
i wydanie opinii 0 proponowanych rozwi!\.Zaniach technicznych dla Wschodniej Obwodnicy
Warszawy (drogi S 17) na odcinku: wl<zel Marki -wl<zel Drewnica";
radny zaproponowal wprowadzenie tego punktu przed obecnym punktem 19. "Interpelacje
i zapytania radnych".
Jednoczesnie radny na podstawie § 34 Statutu Miasta Marki zlozyl wniosek 0 przerwanie
obrad sesji po punkcie 18. i kontynuacjl< obrad Rady Miasta we czwartek 21 stycznia
o godzinie 1430. .
W uzasadnieniu radny powiedzia!, m.in.: " ...tak wazna tematyka, jak!t jest budowa
obwodnicy, gdzie radni maj!t dokonae analizy i wydae opinie na temat rozwi!\.Zall
technicznych dla najwazniejszego odcinka obwodnicy, nie powinna bye traktowana tak
marginalnie tylko na posiedzeniu komisji. Powinno nam wszystkim zalezee, by te informacje
dotarly do jak najwil<kszej liczby mieszkallcow. Skoro jednak t!t tematykl< ograniczamy tylko
do tej Sali (co uwazam za b1!td) koniecznym jest by glos rozstrzygaj!tcy i opiniuj!tcy na1ezal
do szanownej rady."
Radny Jacek Orych stwierdzil rowniez, ze takie spotkania informacyjne z GDDKiA odbyly
sil<juz w Z!tbkach, Wesolej i Wi!\.Zowej.

Burmistrz Janusz Werczynski wyjasnil, ze przedstawiciele GDDKiA nie mogli przybye na
wczesniej zaplanowan!t sesjl< w dniu dzisiejszym i dlatego zaproponowane zostalo
posiedzenie Komisji Budzetowo - Gospodarczej w dniu 21 stycznia br.
Przypornnial, ze konsultacje spoleczne w sprawie obwodnicy byly przeprowadzane
w Urzl<dzie Miasta Marki dwa lata temu i trwaly kilka tygodni.
Burmistrz zgodzil sil<, ze sprawa jest wa:1:na i powinnismy wyrazi6 swoj pogl!td dotycz!tcy
kolejnosci wykonywania zadail i proponowanych rozwi!\.Zall technicznych; zaskoczony jest
jednak tonem niektorych ogloszen, a szczegolnie zarzutem, ze ktos cos przed kims chce ukryc
(ogloszenie stanowi zal!tcznik nr 2 do protokolu) - stwierdzil, ze tak nie jest; doda!, ze to
spotkanie z przedstawicielami GDDKiA pozwoli wyrobie pogl!td, czy tej sprawie nadawae
charakter publicznej debaty; zdaniem Burmistrza nic nie stoi na przeszkodzie, aby uzupelnie
porz!\.dek obrad sesji;
Burmistrz podkreslil, ze przy kazdej okazji, kiedy ma mozliwose, formuluje uwagi dotycz!tce
tej inwestycj i.

W dyskusji glos zabrali rowniez radni: B. D!tbkowski, T. Sklodowski, K. Kl<dzierski,

WniosekII
Burmistrz Janusz Werczyllski zlozyl wniosek 0 uzupelnienie porz!tdku obrad 0 punkt:
"Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zabezpieczenia srodkow finansowych w budzecie
Miasta Marki na 2010 rok na zadanie realizowane w ramach Regionalnego Programu
Operacyjnego Wojewodztwa Mazowieckiego (Druk nr 434)".
Burmistrz poinformowal, ze ww. projekt uchwaly zostal zaopiniowany, co do zgodnosci
z prawem przez Radcl< Prawnego Urzl<du, ale nie zostal zaopiniowany przez wlasciw!t
Komisjl< Rady Miasta.

Nie zostaly zgloszone uwagi do wniosku.
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WniosekIII
Radny Jan Orlowski zaproponowal zamian\; punktu 4. z punktem 5., poniewaz przyj\;cie
protokolu z poprzedniej sesji jest wazniejsze niz Informacja z pracy Burmistrza.

Nie zostaly zgloszone uwagi do wniosku.

Przewodnicz!l.ca Rady Maria Przybysz - Piwko zarz!l.dzila glosowanie wniosk6w w sprawie
zmian w porz!l.dku obrad:

Wniosek I: 0 uzupelnienie porz!l.dku obrad sesji 0 punkt pt. "Analiza i wydanie opinii
o proponowanych rozwiqzaniach technicznych dla Wschodniej Obwodnicy Warszawy (drogi
S 17) na odcinku: W\;zel Marki - w\;zel Drewnica"; wprowadzenie tego punktu przed
obecnym punktem 19. "lnterpelacje i zapytania radnych" oraz przerwanie obrad sesji po
punkcie 18. i kontynuacj\; obrad Rady Miasta we czwartek 21 stycznia 0 godzinie 1430.

Glosowanie
za przyj\;ciem wniosku - 14
przeciw- 3
wstrzymuj!l.cych si\; - 4
W trakcie glosowania obecnych bylo 21. radnych.

Wniosek zostal przyj\;ty, uzyskal poparcie bezwzgl\;dnej wi\;kszosci glos6w ustawowego
skladu Rady.

Wniosek II: 0 uzupelnienie porz!l.dku obrad 0 punkt: "Rozpatrzenie projektu uchwaly
w sprawie zabezpieczenia srodk6w finansowych w budzecie Miasta Marki na 2010 rok
na zadanie realizowane w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Wojew6dztwa
Mazowieckiego (Drnk nr 434)".

Glosowanie
za przyj\;ciem wniosku - 19
przeciw- 0
wstrzymuj!l.cych si\; - 2
W trakcie glosowania obecnych bylo 21. radnych.

Wniosek zostal przyj\;ty, uzyskal poparcie bezwzgl\;dnej wi\;kszosci glos6w ustawowego
skladu Rady.
Projekt uchwaly zawarty w Drnku 434 zostanie rozpatrzony w punkcie 18a.

Wniosek III: w sprawie zamiany punktu porz!l.dku obrad 4. z punktem 5.

Glosowanie
za przyj\;ciem wniosku - 20
przeciw- 0
wstrzymuj!l.cych si\; - 1
W trakcie glosowania obecnych bylo 21. radnych.

Wniosek zostal przyj\;ty, uzyskal poparcie bezwzgl\;dnej wi\;kszosci glos6w ustawowego
skladu Rady.
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Porzlldek obrad po zmianach przedstawial si~ nast~pujllcO:

1. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienie porzlldku obrad.
3. Rozpatrzenie wnioskow w sprawie zmian do porzlldku obrad.
4. Przyj~cie protokolu z XXXV sesji z dnia 16 grudnia 2009 roku.
5. Informacja z dzialalnosci Burmistrza Miasta Marki.
6. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie budzetu Miasta Marki na 2010 rok:

a) prezentacja projektu budzetu (Druk nr 400),
b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej,
c) przedstawienie opinii Komisji Budzetowo - Gospodarczej,
d) przedstawienie stanowiska Burmistrza,
e) dyskusja.

7. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zaopiniowania projektu planu aglomeracji
Warszawa (Druk nr 425).

8. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie do
zasobu nieruchomosci gminnych, niezabudowanej nieruchomosci gruntowej (Druk nr
430).

9. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie do
zasobu nieruchomosci gminnych, niezabudowanych nieruchomosci gruntowych (Druk
nr431).

10. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie nieskorzystania z przyslugujllcego Gminie
prawa pierwokupu (Druk nr 423).

II. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie nieskorzystania z przyslugujllcego Gminie
prawa pierwokupu (Druk nr 424).

12. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu stanowillcego mienie
komnnalne (Druk nr 421).

13. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu stanowillcego mienie
komunalne (Druk nr 422).

14. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu stanowillcego mienie
komunalne (Druk nr 427).

IS. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu stanowillcego mienie
komunalne (Druk nr 428).

16. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie najmu lokalu uzytkowego stanowillcego
mienie komunalne (Druk nr 426).

17. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie najmu lokalu uzytkowego stanowillcego
mienie komunalne (Druk nr 429).

18. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji
Rewizyjnej na 2010 rok (Druk nr 432).

18a.Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zabezpieczenia srodkow finansowych
w budzecie Miasta Marki na 2010 rok na zadanie realizowane w ramach Regionalnego
Programu Operacyjnego Wojewodztwa Mazowieckiego (Druk nr 434).
19. Analiza i wydanie opinii 0 proponowanych rozwillZaniach technicznych dla

Wschodniej Obwodnicy Warszawy (drogi S 17) na odcinku: w~zel Marki - w~zel

Drewnica".
20. Interpelacje i zapytania radnych.
21 .Sprawy rozne.
22. Zamkni~cie posiedzenia.
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Pkt 4. Przyjecie protokolu z XXXV sesii z dnia 16 grudnia 2009 roku.

Do chwili rozpocz~cia sesji radni nie wniesli na pismie zadnych poprawek, ani uzupelnien
do protokolu, w zwi¢u z powyzszym Przewodnicz!lca Rady Maria Przybysz - Piwko
zarz!ldzila glosowanie w sprawie przyj~cia protokolu Nr 35 z XXXV sesji Rady Miasta Marki
z dnia 16 gmdnia 2009 roku.

Glosowanie
za przyj~ciem protokolu - 15
przeciw-O
wstrzymuj!lcych si~ - 6
W trakcie glosowania obecnych bylo 21. radnych.

Protok61 z XXXV sesji Rady Miasta Marki z dnia 16 gmdnia 2009 roku zostal przyj~ty.

Pkt 5. Informacja z dzialalnosci Burmistrza Miasta Marki.

Informacja 0 pracy Burmistrza od 9 gmdnia 2009 roku do 15 stycznia 2010 roku stanowi
zal!lcznik nr 3 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski udzielil odpowiedzi na pytania sformulowane przez radnych:
Jana Orlowskiego dotycz'l.Ce punkt6w: 2, 16;
Tadeusza Sklodowskiego dotycz!lce punktu 5;
Boguslawa D!lbkowskiego dotycz!lce punktu 20.

Pkt 6. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie bud:ietu Miasta Marki na 2010 rok:
a. prezentacja projektu bud:ietu (Druk nr 400),

Projekt budZetu Miasta Marki wraz z cz~sci!l opisow!l i informacj!l 0 stanie mienia
komunalnego (Druk nr 400) stanowi zal!lcznik nr 4 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski przypomnial, ze projekt budzetu miasta na 2010 rok zostal
przygotowany na podstawie przepis6w nowej ustawy 0 finansach publicznych i przekazany
zostal do Biura Rady w ustawowym terminie;
Szczeg6ln!luwag~ zwr6cil m.in. na:

• dochody zaplanowane w wysokosci 68.630.000 zlotych;
• wydatki zaplanowane w wysokosci 70.630.000 zlotych;
• planowane uzyskanie duzych dochod6w ze sprzedazy grunt6w;
• wyzsz!lo 10,5% niz w roku 2009 kwot~ subwencji oswiatowej;
• wydatki na komunikacj~ miejsk~ przewidywane w wysokosci 1.800.000

zlotych (do Marek dojezdzaj!lautobusy linii:112, 126, 140, 190,718,732,738,
740,805 i N61);

• ze wzgl~du na planowan!l budow~ sieci ulicznej kanalizacji sanitarnej,
ograniczenie wydatk6w na utrzymanie, remonty i inwestycje drogowe
(planowana kwota 600.000 zlotych) i wzrost wydatk6w na regulacje stanu
prawnego dr6g gminnych i wykup gruntu na potrzeby inwestycji (planowana
kwota 3.000.000 zlotych);

• planowane wykonanie instalacji, dzi~ki kt6rej mozliwe ~dzie uruchomienie
systemu monitoringu obejmuj!lcego swym zasi~giem najwazniejsze miejsca
w miescie - kwota 370.000 zlotych;
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• zadania inwestycyjne w zakresie budownictwa oswiatowego na 2010 rok,
gdzie zaplanowano kwot~ 5.900.000 zlotych (bardzo waznym wydatkiem
b~dzie wyplata drugiej raty za zakup gruntu pod budow~ placowki oswiatowej
w kwocie 3.760.000 zlotych);

• w budZecie zapisane zostaly wydatki na obj~cie udzialow w jednoosobowej
spoke miasta Marki "Wodoci!llS Marecki" Sp. z 0.0. w wysokosci 6.000.000
zlotych (udzial gminy w rozpoczynajltcym si~ procesie budowy sieci
kanalizacyjnej oraz kontynuacji budowy sieci wodoci!llSowej);

• w wysokosci 692.000 zlotych planowane slt wydatki, ktore w zasadniczej
cz~sci przeznaczone b~dlt na akcj~ zimowlt zwillZanlt z odsniezaniem ulic
i chodnikow;

• w ramach programu "Moje boisko - ORLIK 2012" otrzymamy
dofinansowanie na budow~ kompleksu boisk sportowych w wysokosci
680.000 zlotych;

• w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Wojewodztwa
Mazowieckiego w latach 2007 - 2013 zabezpieczone zostaly srodki na
dofinansowanie programu "Rozwoj elektronicznej administracji".

b. przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej,

Przewodniczltca Rady Maria Przybysz - Piwko odczytala Uchwal~ Nr 305/W/09 Skladu
Orzekajl\.Cego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 15 grudnia 2009 roku
w sprawie: opinii 0 przedlozonym przez Burmistrza Miasta Marki projekcie budzetu na 2010
rok wraz z objasnieniami oraz informacjlt 0 stanie mienia komunalnego; opinii 0 mozliwosci
sfinansowania planowanego na rok 2010 deficytu budzetu; opinii 0 prawidlowosci dolltczonej
do projektu uchwaly budzetowej prognozy kwoty dlugu.
Uchwala Nr 3051W/09 stanowi zalltcznik nr 5 do protokolu.

Sklad Orzekajltcy Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie wydal pozytywnlt opini~
o przedlozonym projekcie budzetu na 2010 rok; pozytywnie zaopiniowal mozliwosc
sfinansowania zaplanowanego na 2010 rok deficytu budzetu; zglosil uwagi do dolltczonej do
projektu uchwaly budzetowej na 2010 rok tabeli nr 5 "Limit zobowiltzan z tytulu
zaci!llSni~tych kredytow i pozyczek oraz emitowanych papierow wartosciowych", stanowiltcej
prognoz~ kwoty dlugu.

c. przedstawienie opinii Komisji Budzetowo - Gospodarczej,

Przewodniczltcy Komisji Budzetowo - Gospodarczej Filip Rzewski odczytal pozytywnlt
opini~ Komisji Budzetowo - Gospodarczej 0 projekcie budzetu Miasta Marki na 2010 rok.

Opinia stanowi zalltcznik nr 6 do protokolu.

d. przedstawienie stanowiska Burmistrza,

Burmistrz Janusz Werczynski przedstawil pismo z dnia 19 stycznia 2010 roku, w ktorym
sformulowal szereg propozycji zmian do projektu budzetu na 2010 rok wynikajltcych
z: wprowadzenia zmian w planie dochodow, wprowadzenia zmian w planie wydatkow, uwag
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie - pismo stanowi zalltcznik nr 7 do protokolu.
Burmistrz poinformowal, ze zaproponowane poprawki zostaly wprowadzone w Druku 435,
ktory stanowi za1ltcznik nr 8 do protokolu.
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e. dyskusja.

W dyskusji glos zabrali radni: Pawel Chojnowski, Jan Orlowski, Marek Kroczek, Ryszard
Korotko, Tadeusz Sklodowski, Marek Md, Jacek Orych, Kazimierz K«dzierski, Boguslaw
Dl\cbkowski oraz Burmistrz Janusz Werczytlski.

Radny Pawel Chojnowski zglosil bll\cd numeracji punktow w § 8 projektu uchwaly.

Radny Jan Orlowski zglosil uwagi do pracy nad budzetem Komisji Rewizyjnej, ktora jak
okreslil radny "Komisja Rewizyjna tylko wspomniala 0 budzecie i nie bylo na posiedzeniu
Komisji ani Burmistrza ani Skarbnika"; nast«pnie radny zioZyI wniosek 0 wykreslenie
z projektu budzetu srodkow w wysokosci 160.000 zlotych na budow« pomnika
i przeznaczenie tych srodkow na budow« placu zabaw.

Burmistrz Janusz Werczytlski wyjaSnil, ze Komisja Rewizyjna bardzo rzadko zaprasza
Burmistrza na swoje posiedzenia i na to posiedzenie nie zostal zaproszony ani Burmistrz, ani
Skarbnik.
Burmistrz poinformowal, ze na tym etapie radni nie mogl\c zglaszac poprawek do projektu
budzetu, byl na to czas podczas prac w Komisjach;
Burmistrz zaapelowal, aby nie zdejmowac srodkow z tego zadania, poniewaz pomnik jest
w bardzo zlym stanie i remont jest konieczny.
Pomimo tego Burmistrz zadeklarowal, ze w trakcie glosowaU zglosi wniosek radnego Jana
Orlowskiego.

Radny Tadeusz Skiodowski ziozyl wniosek 0 wykreSlenie w § 8 punktu 1 i punktu 5a.

Burmistrz Janusz Werczytlski ziozyl wniosek, aby propozycje poprawek zgloszonych przez
RIO przeglosowaC w jednym glosowaniu z wyll\cczeniem § 8.

Przewodniczl\cca Rady Maria Przybysz - Piwko zarnkn«la dyskusj« nad projektem budzetu
Miasta na 2010 rok.

Radny Pawel Chojnowski ziozyl wniosek, aby glosowania nad budzetem odbyly si« po
przerwie.

Przewodniczl\cca Maria Przybysz - Piwko zarzl\cdzila glosowanie nad wnioskiem radnego
Pawla Chojnowskiego.

Glosowanie
za przyj«ciem wniosku - 6
przeciw-11
wstrzymujl\ccych si« - 3
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych (nieobecna E. Brzozowska).

Wniosek zostal odrzucony.

PrzewodnicZltca Maria Przybysz - Piwko zarzl\cdziia glosowanie nad wnioskiem Burmistrza,
aby uwagi RIO, w tym uszczegolowienie zapisow w tabeli nr 2, byly przeglosowane
w jednym glosowaniu z wyll\cczeniem § 8.
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Glosowanie
za przyjl(ciem wniosku - 19
przeciw-O
wstrzymujltcych sil( - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 19. radnych (nieobecni: E. Brzozowska, T. Pasternak).

Wniosek zostal przyjl(ty.

Przewodniczltca Maria Przybysz - Piwko zarZltdzila glosowanie propozycji poprawek do
projektu Budzetu na 2010 rok przedstawionych przez Burmistrza:

Glosowanie I: w zakresie uwag Regionalnej Izby Obrachunkowej
1) zmiana tresci § 2 ust. I,
2) w zalltczniku nr 1 do uchwaly zmiana opisu zadania, dotyczltcego organizacji zajl(c

sportowych zlecanych w formie konkursu ofert,
3) w tabeli nr 5 zmiana tytulu na "Limit zobowiltzall z tytulu emitowanych papier6w

wartosciowych oraz prognoza dlugu do 2016 roku"; w powyzszej tabeli usunil(cie
z planu przychod6w emisji obligacji w latach 2011-2016,

4) w dz. 757, rozdzial 75404, § 8020 wprowadzenie kwoty 536.835 zlotych
(zabezpieczenie srodk6w na porl(czenie pozyczki zaci~il(tej przez Sp61kl( z 0.0.
Wodociqg Marecki),

5) uszczeg610wienie zapis6w w tabeli nr 2.

Glosowanie
za przyjl(ciem zmian - 19
przeciw- 0
wstrzymujltcych sil( - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 19. radnych (nieobecni: E. Brzozowska, T. Pasternak).

Zaproponowane zmiany zostaly przyjl(te.

Glosowanie II: w zakresie dochod6w w tabeli nr 1 do uchwaly wprowadzic dochody
w dz. 801. rozdz. 80104. § 0970 w wysokosci 1.500.000 zlotych z tytulu rozliczen z gminami
sqsiednimi z tytulu udzielonych dotacii przedszkolom niepublicznym

Glosowanie
za przyjl(ciem zmiany - 20
przeciw-O
wstrzymujltcych sil( - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych (nieobecna: E. Brzozowska).

Zaproponowana zmiana zostala przyjl(ta.

Glosowanie III: w zakresie dochod6w w tabeli nr 1 do uchwalv wprowadzic dochody
w dz. 801. rozdz. 80101. §§ 6320 i 6630 w wysokosci 680.000 zlotych z tytulu dofinansowania
budowy kompleksu boisk sportowych w ramach programu "Moje boisko-ORLIK 2012"

Glosowanie
za przyjl(ciem zmiany - 20
przeciw- 0
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wstrzymujllcych si~ - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych (nieobecna: E. Brzozowska).

Zaproponowana zmiana zostala przyj~ta.

Glosowanie IV: w zakresie wydatk6w w tabeli nr 2 do uchwaly wydatki z dz. 600, rozdz.
60016, i 6060 zwieksZYc 01.000.000 zlotvch (odszkodowania za grunt),

Glosowanie
za przyj~ciemzmiany - 20
przeciw- 0
wstrzymujllcych si~ - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych (nieobecna E. Brzozowska).

Zaproponowana zmiana zostala przyj~ta.

Glosowanie V: w zakresie wydatkOw w tabeli nr 2 do uchwaly wydatki w dziale 700. rozdz.
70095. i 6050 zwiekszyc 0 2.500.000 zlotych (budowa budynku komunalnego),

Glosowanie
za przyj~ciemzmiany - 3
przeciw- 11
wstrzymujllcych si~ - 6
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych (nieobecna E. Brzozowska).

Zaproponowana zmiana nie zostala przyj~ta.

Glosowanie VI: w zakresie wydatkOw w tabeli nr 2 do uchwaly wydatki w dz. 750. rozdzial
75095. i 4300 zwiekszyc 0 36.965 zlotvch (przygotowanie wnioskOw aplikaclinych).

Glosowanie
za przyj~ciemzmiany - 15
przeciw-O
wstrzymujllcych si~ - 5
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych (nieobecna E. Brzozowska).

Zaproponowana zmiana zostala przyj~ta.

Glosowanie VII: w zakresie wydatk6w w tabeli nr 2 do uchwaly w dz. 754, rozdzial75411,
i 3000 wprowadzic kwote 30.000 zlotych (dotacia dla panstwowei strai.y poiarnej

w Wolominie),

Glosowanie
za przyj~ciemzmiany - 20
przeciw- 0
wstrzymujllcych si~ - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 20, radnych (nieobecna E. Brzozowska).

Zaproponowana zmiana zostala przyj~ta.
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Glosowanie VIII: w zakresie wydatkow w tabeli nr 2 do uchwalv w dz. 801, { 4210
zwiekszenie srodkOw 0 kwote 100.000 zlotych (zakupy materia/ne w gminnych jednostkach
oswiatowych),

Glosowanie
za przyj«ciem zmiany - 19
przeciw-O
wstrzymuj!\ccych si« - 1
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych (nieobecna E. Brzozowska),

Zaproponowana zmiana zostala przyj«ta

Glosowanie IX: w zakresie wydatkow w tabeli nr 2 do uchwalv w dz. 801, { 4240
zwiekszenie srodkOw 0 kwote 36.200 zlotych (zakupv pomocy materia/nvch w gminnych
jednostkach oswiatowych do poziomu p/anu z 2009 roku),

Glosowanie
za przyj«ciem zmiany - 20
przeciw-O
wstrzymuj!\ccych si« - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych (nieobecna E. Brzozowska).

Zaproponowana zmiana zostala przyj«ta

Glosowanie X: w zakresie wydatkow w tabeli nr 2 do uchwaly w dz. 801, rozdzial80101,
{ 6050 wprowadzenie wvdatku inwestycJjnego w wysokosci 1.720.000 zlotych (budowa
komp/eksu boisksportowych w ramach programu "Moje boisko-ORLIK 2012"),

Glosowanie
za przyj«ciem zmiany - 19
przeciw- 0
wstrzymuj!\ccych si« - 1
W trakcie glosowania obecnych bylo 20, radnych (nieobecna E. Brzozowska),

Zaproponowana zmiana zostala przyj«ta,

Glosowanie Xl: w zakresie wydatkOw w tabeli nr 2 do uchwaly w dz. 900, rozdzial90015,
{ 6050 wprowadzif: kwote 50.000 zlotych (zabezpieczenie srodkow na zaplacenie za
wykonanie oswiet/enia w ul. Traugutta - zadanie zostalo wykonane w 2009 roku),

Glosowanie
za przyj«ciem zmiany - 20
przeciw-O
wstrzymuj!\ccych si« - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 20, radnych (nieobecna E, Brzozowska),

Zaproponowana zmiana zostala przyj«ta.

10



Glosowanie XII: w zakresie wydatk6w w tabeli nr 2 do uchwaly w dz. 900. rozdzial90095,
§ 6050 zwiekszy{: srodki a kwote 30.000 zlotych (budowa sieci monitoringu),

Glosowanie
za przY.i~ciem zmiany - 17
przeciw-l
wstrzymujltcych si~ - 2
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych (nieobecna E. Brzozowska).

Zaproponowana zmiana zostala przyj~ta.

Glosowanie XIII: w zakresie wydatk6w w tabeli nr 2 do uchwaly w rozdziale 92195 i 92695
§ 4300 zwiekszy{: a kwote 140.000 zlotych (organizacja imprez sportowo kulturalnych w 2010
roku)

Glosowanie
za przyj~ciemzmiany - 14
przeciw-2
wstrzymujltcych si~ - 4
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych (nieobecna E. Brzozowska).

Zaproponowana zmiana zostala przyj~ta.

Glosowanie XIV: wniosku radnego Tadeusza Sklodowskiego a wykreSlenie w § 8 punktu 1

Glosowanie
za przyj~ciemwniosku - 7
przeciw- 6
wstrzymujltcych si~ - 6
W trakcie glosowania obecnych bylo 19. radnych (nieobecni: E. Brzozowska, M. Kroczek).

Wniosek zostal przyj~ty.

Glosowanie XV: wniosku radnego Tadeusza Sklodowskiego (wniosek zostal zmodvfikowany
przez wnioskodawcei, aby § 8 punkt 5a otrzymal brzmienie: "dokonywanie zmian w planie
wydatkOw bietqcych w ramach dzialu z wylqczeniem wydatk6w na uposatenia
i wynagrodzenia ze stosunku pracy".

Glosowanie
za przyj~ciemwniosku - 10
przeciw -1
wstrzymujltcych si~ - 8
W trakcie glosowania obecnych bylo 19. radnych (nieobecni: E. Brzozowska, M. Kroczek).

Wniosek zostal przyj ~ty.

Glosowanie XVI: wniosku Burmistrza, kt6ry zostal sfOrmulowany zgodnie z wnioskiem
radnego Jana Orlowskiego (wniosek zostal zmodvfikowany przez radnego Jana
Orlowskiego), w sprawie wykreilenia kwoty 160.000, - zl przeznaczonej na remont pomnika.
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Burmistrz zaapelowal 0 odrzucenie tego wniosku.

Glosowanie
za przyjl«ciem wniosku - 4
przeciw-14
wstrzymuj!lcych sil« - 2
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych (nieobecna: E. Brzozowska).

Wniosek zostal odrzucony.

Przewodnicz!lca Rady Maria Przybysz - Piwko zarz!ldzila glosowanie w sprawie podjl«cia
uchwaly w sprawie budZetu Miasta Marki na 2010 rok z uwzgll«dnionymi zmianami.

Glosowanie
za podjl«ciem uchwaly - 15
przeciw-O
wstrzymuj!lcych sil« - 5
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych (nieobecna: E. Brzozowska).

Uchwala zostala podjl«ta, otrzymala Nr XXXVV365/2010 i stanowi zal!lcznik nr 9 do
protokolu.

Pkt 7. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zaopiniowania projektu planu
aglomeracji Warszawa (Druk nr 425).

Projekt uchwaly z opini!l Radcy Prawnego stanowi zal!lcznik nr 10 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski przedstawil projekt uchwaly.
Materialy stanowill zal!lcznik nr 11 do protokolu.

Komisja BudZetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 425.

W tym punkcie porz!ldku obrad dyskusja nie zostala podjl«ta.

Przewodnicz!lca Rady Maria Przybysz - Piwko zarz!ldiilaglosowailie w sprawie podjl«cia
uchwaly w sprawie zaopiniowania projektu planu aglomeracji Warszawa (Druk nr 425).

Glosowanie
za podjl«ciem uchwaly - 17
przeciw-O
wstrzymuj!lcych sil« - 1
W trakcie glosowania obecnych bylo 18. radnych (nieobecni: E. Brzozowska, M. Kroczek,
U. Paszkiewicz).

Uchwala zostala podjl«ta, otrzymala Nr XXXVI/366/2010 stanowi zal!lcznik nr 12 do
protokolu.
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Pkt 8. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie
do zasobu nieruchomosci gminnych, niezabudowanej nieruchomosci gruntowej IDruk
nr 430),

Projekt uchwaly z opini!t Radcy Prawnego stanowi zal!tcznik nr 13 do protokolu.

Bunnistrz Janusz Werczyiiski przedstawil projekt uchwaly dotycz!tcy nabycia do zasobu
nieruchomosci gminnych dzialki numer ewidencyjny nr 80/2 0 powierzchni 159 m2

w obr~bie 5-01 z przeznaczeniem pod budow~ ulicy Handlowej.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 430.

W tym punkcie porz!tdku obrad dyskusja nie zostala podj~ta.

PrzewodnicZ!tca Rady Maria Przybysz - Piwko zarz!tdzila glosowanie w sprawie podj~cia

uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie do zasobu nieruchomosci
gminnych, niezabudowanej nieruchomosci gruntowej (Druk nr 430).

Glosowanie
za podj~ciem uchwaly - 18
przeciw-O
wstrzymuj!tcych si~ - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 18. radnych (nieobecni: E. Brzozowska, M. Kroczek,
U. Paszkiewicz).

Uchwala zostala podj~ta, otrzymala Nr XXXVI/367/2010 i stanowi zal!tcznik nr 14 do
protokolu.

Pkt 9. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie
do zasobu nieruchomosci gminnych, niezabudowanych nieruchomosci gruntowych
(Druk nr 431).

Projekt uchwaly z opini!tRadcy Prawnego stanowi zal!tcznik nr 15 do protokolu.

Burrnistrz Janusz Werczyllski przedstawil projekt uchwaly dotycz!tcy nllbycia do zasobu
nieruchomosci gminnych dzialki numer ewidency}ny nr 23/1 0 powierzchni 325 m2 i dzialki
numer ewidencyjny nr 23/2 0 powierzchni 248 m w obr~bie 1-01 przy ul. D~bowej.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
wDrukunr431.

W tym punkcie porz!tdku obrad dyskusja nie zostala podj~ta.

Przewodnicz!tca Rady Maria Przybysz - Piwko zarz!tdzila glosowanie w sprawie podj~cia

uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie do zasobu nieruchomosci
gminnych, niezabudowanych nieruchomosci gruntowych (Druk nr 431).
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Glosowanie
za podj.,:ciem uchwaly - 18
przeciw-O
wstrzymujllcych si.,: - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 18. radnych (nieobecni: E. Brzozowska, M. Kroczek,
U. Paszkiewicz).

Uchwala zostala podj.,:ta, otrzymala Nr XXXVI/368/2010 i stanowi za1llcznik nr 16 do
protokolu.

Pkt 10. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie nieskorzvstania z prZYslugujacego
Gminie prawa pierwokupu (Druk nr 423).

Projekt uchwaly z opinill Radcy Prawnego stanowi za1llcznik nr 17 do protokolu.

Bunnistrz Janusz Werczynski poinfonnowal, ze projekt uchwaly dotyczy dzialki
numer ewidencyjny 52/42 0 pow. 699 m2 w obr.,:bie 4-11 polozonej przy ul. Wesolej.
Nieruchomosc nie jest przeznaczona na realizacj.,: celu publicznego.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 423.

W tym punkcie porzlldku obrad dyskusja nie zostala podj.,:ta

Przewodniczllca Rady Maria Przybysz - Piwko zarzlldzila glosowanie w sprawie podj.,:cia
uchwaly w sprawie nieskorzystania z przyslugujllcego Gminie prawa pierwokupu (Druk
nr 423).

Glosowanie
za podj,<ciem uchwaly - 18
przeciw- 0
wstrzymujllcych si.,: - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 18. radnych (nieobecni: E. Brzozowska, M. Kroczek,
U. Paszkiewicz).

Uchwala zostala podj.,:ta, otrzymala Nr XXXVII369/2010 1 stanowi ia1llcznik nr 18 do
protokolu.

Pkt 11. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie nieskorzvstania z przvslugujacego
Gminie prawa pierwokupu (Druk nr 424).

Projekt uchwaly z opinill Radcy Prawnego stanowi za1llcznik nr 19 do protokolu.

Bunnistrz Janusz Werczyilski poinfonnowal, ze projekt uchwaly dotyczy dzialki
nurner ewidencyjny 17/3 0 pow. 6035 m2 w obr.,:bie 0029-3-06 polozonej przy ul. Ok6lnej.
Nieruchomosc nie jest przeznaczona na realizacj.,: celu publicznego.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 424.

14



W tyro punkcie porzltdku obrad dyskusja nie zostala podj",ta.

Przewodniczltca Rady Maria Przybysz - Piwko zarzltdzila glosowanie w sprawie podj",cia
uchwaly w sprawie nieskorzystania z przyslugujltcego Gminie prawa pierwokupu (Drnk
nr424).

Glosowanie
za podj",ciem uchwaly - 18
przeciw- 0
wstrzyroujltcych si", - 1
W trakcie glosowania obecnych bylo 19. radnych (nieobecni: E. Brzozowska, M. Kroczek).

Uchwala zostala podj",ta, otrzymala Nr XXXVV37112010 i stanowi zalltcznik nr 20 do
protokolu.

Pkt 12. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie dzieriawy gruntu stanowiacego
mienie komunalne (Druk nr 421).

Projekt uchwaly z opinilt Radcy Prawnego stanowi zalltcznik nr 21 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski zaprezentowal projekt uchwaly dotyczltcy kolejnej umowy
dzierzawy z dotychczasowym dzierzawcl\, na okres 3 lat, zabudowanej nieruchomosci
gruntowej polozonej w Markach przy AI. 1. Pilsudskiego 49 rog ul. Kosciuszki, stanowiltcej
dzialk", numer ewidencyjny 285/2 z obr",bu 5-02 0 powierzclmi 781 m2 z przeznaczeniem na
prowadzenie dzialalnosci gospodarczej.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 421 przy uwzgl",dnieniu poprawki, ze umowa zostanie zawarta na okres 1 roku.

Radny Pawel Chojnowski, wnioskodawca poprawki, zwrocil uwag"" ze ta nieruchomosc jest
bardzo zaniedbana i dlatego zaproponowal, aby t", nieruchomosc przeznaczyc do sprzedazy,
bo wlasciciel b",dzie dbal 0 ten teren.

Radny Jan Orlowski zlozyl wniosek: " ... 0 wycofanie projektu uchwaly Drnk nr 421
w sprawie dzierzawy gruntu stanowiltcego mienie komunalne w obecnej wersji
i zobowi'l.Zanie, aby dzialk", znajdujltca si", przy AI. J. Pilsudskiego rog Kosciuszki 0 numerze
ewidencyjnyro 285/2 z obr",bu 5-02 0 powierzclmi 781 m2 z przeznaczeniem na prowadzenie
dzialalnosci gospodarczej wydzierzawiono przetargiem nieograniczonym lub obecnym
poddzierzawcom wlascicielom sklepow elektrycznego i zelaznego".

Burmistrz Janusz Werczynski wyjasnil, ze groina kontynuuje umow", dzierzawy zawartltprzez
panilt Elzbiet", Jasinskl\, za zgodl\, wowczas pani Jasinskiej, na tyro gruncie Rejonowa
Spoldzielnia Handlowa wybudowala obiekty, ktore wynajmuje.

W tyro punkcie porzltdku obrad glos zabrali r6wniez radni: Jacek Orych i Tadeusz
Sklodowski.

Radny Jan Orlowski wycofal wniosek.
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Przewodnicz"lca Rady Maria Przybysz - Piwko zarz"ldzila glosowanie poprawki zgloszonej
przez Komisj~ Budzetowo - Gospodarcz"l w sprawie zawarcia umowy dzierzawy na okres 1
roku.

Glosowanie
za przyj~ciem poprawki- 16
przeciw-1
wstrzymuj!\.Cych si~ - 1
W trakcie glosowania obecnych bylo 18. radnych (nieobecni: E. Brzozowska, M. Kroczek,
U. Paszkiewicz).

Poprawka zostala przyj~ta.

Przewodnicz"lca Rady Maria Przybysz - Piwko zarZ"ldzila glosowanie w sprawie podj~cia

uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu stanowi"lcego mienie komunalne (Druk ill 421)
z uwzgl~dnion"l poprawk"l.

Glosowanie
za podj~ciem uchwaly - 16
przeciw-O
wstrzymuj!\.Cych si~ - 2
W trakcie glosowania obecnych bylo 18. radnych (nieobecni: E. Brzozowska, M. Kroczek,
U. Paszkiewicz).

Uchwala zostala podj~ta, otrzymala Nr XXXVI/37112010 i stanowi za1"lcznik ill 22 do
protokolu.

Pkt 13. Rozpatrzenie Droiektu uchwalv w sprawie dzieriawy gruntu stanowiacego
mienie komunalne (Druk nr 422).

Projekt uchwaly z opini"l Radcy Prawnego stanowi zal!\.Cznik ill 23 do protokoru.

Burmistrz Janusz Werczynski przedstawil projekt uchwaly dotycz"lcy kolejnej umowy
dzierzawy z dotychczasowym dzierzawc!\, na okres 3 1at, niezabudowanej nieruchomosci
gruntowej polozonej w Markach, stanowi"lcej cz~sc dzialki numer ewidencyjny 74/20
z obr~bu 4-03 0 powierzchni 74 m2 z przeznaczenielll ria )J()prawiehie zagospodarowania
nieruchomosci.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku ill 422.

W tym punkcie porz"ldku obrad dyskusja nie zostala podj~ta.

Przewodnicz"lca Rady Maria Przybysz - Piwko zarz!l.dzila glosowanie w sprawie podj~cia

uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu stanowi"lcego mienie komunalne (Druk ill 422).

Glosowanie
za podj~ciem uchwaly - 17
przeciw- 0
wstrzymuj"lcych si~ - 0
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W trakcie glosowania obecnych bylo 17. radnych (nieobecni: E. Brzozowska, M. Kroczek,
G. Mlodzianowski, U. Paszkiewicz).

Uchwala zostala podj~ta, otrzymala Nr XXXVI/372/2010 stanowi zahlcznik nr 24 do
protokolu.

Pkt 14. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie dzieriawy gruntu stanowiacego
mienie komunaIne (Druk nr 427).

Projekt uchwaly z opinill Radcy Prawnego stanowi za1llcznik nr 25 do protokolu.

Burmistrz Janusz WerczyJiski przedstawil projekt uchwaly dotyczllcy kolejnej urnowy
dzierzawy z dotychczasowym dzierzawcl\, na okres 3 lat, niezabudowanej nieruchomosci
gruntowej poIozonej w Markach, stanowillcej cz~sc dziaIki nurner ewidencyjny 15/22
z obr~bu 3-03 0 powierzchni 650 m2 z przeznaczeniem na poprawienie zagospodarowania
nieruchomosci.

Komisja BudZetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 427.

W tym punkcie porzlldku obrad dyskusja nie zostala podj~ta.

Przewodniczllca Rady Maria Przybysz - Piwko zarzlldzila glosowanie w sprawie podj~cia

uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu stanowillcego mienie komunalne (Druk nr 42).

Glosowanie
za podj~ciemuchwaly - 17
przeciw-O
wstrzymujllcych si~ - 0
W trakcie gIosowania obecnych bylo 17. radnych (nieobecni: E. Brzozowska, M. Kroczek,
G.Mlodzianowski, U.Paszkiewicz).

Uchwala zostaIa podj~ta, otrzymala Nr XXXVV373/2010 1 stanowi zaIllcznik nr 26 do
protokolu.

Pkt 15. Rozpatrzenie Droiektu uchwaly w sprawie diieria'l'l'y grulltll stllllowil!cego
mienie komunalne IDruk nr 428).

Projekt uchwaly z opinia Radcy Prawnego stanowi zalllcznik nr 27 do protokoIu.

Burmistrz Janusz Werczynski om6wiI projekt uchwaly dotyczllcy kolejnej umowy dzierzawy
z dotychczasowym dzierzawcl\, na okres 3 lat, niezabudowanej nieruchomosci gruntowej
polozonej w Markach, stanowillcej cz~sc dzialki nurner ewidencyjny 15/22 z obr~bu 3-03
o powierzchni 250 m2 z przeznaczeniem na poprawienie zagospodarowania nieruchomosci.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 428.

W tym punkcie porZlldku obrad dyskusja nie zostala podj~ta.
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Przewodniczllca Rady Maria Przybysz - Piwko zarzlldzila glosowanie w sprawie podj~cia

uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu stanowillcego mienie komunalne (Druk nr 422).

Glosowanie
za podj~ciem uchwaly - 18
przeciw-O
wstrzymujllcych si~ - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 18. radnych (nieobecni: E. Brzozowska, M. Kroczek,
U.Paszkiewicz).

Uchwala zostala podj~ta, otrzymala Nr XXXVII374/2010 stanowi zalllcznik nr 28 do
protokolu.

Pkt 16. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie najmu lokalu uZytkowego
stanowillcego mienie komunalne (Druk nr 426).

Projekt uchwaly z opinill Radcy Prawnego stanowi zalllcznik nr 29 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski om6wil projekt uchwaly dotyczllcy kolejnej urnowy najmu
na okres 3 lat lokalu uzytkowego w budynku Szkoly Podstawowej nr 1 w Markach 0 pow.
10,2 m2 przeznaczeniem na prowadzenie sklepiku szkolnego.
Radni zaakceptowali propozycj~ Burmistrza, aby przeredagowac tresc §1 uchwaly.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 426, przy uwzgl~dnieniu poprawki, ze urnowa zostanie zawarta na okres 1 roku.

W tyro punkcie porzlldku obrad dyskusja nie zostala podj~ta.

Przewodniczllca Rady Maria Przybysz - Piwko zarzlldzila glosowanie poprawki zgloszonej
przez Komisj~ BudZetowo - GoSPOdarczll w sprawie zawarcia urnowy najmu na okres 1 roku.

Glosowanie
za przyj~ciempoprawki- 14
przeciw __ 1
wstrzymujllcych si~ - 3
W trakcie glosowania obecnych bylo 18. radnych (nieobecni: E. Brzozowska, M. Kroczek,
U. Paszkiewicz).

Poprawka zostala przyj~ta.

Przewodniczllca Rady Maria Przybysz - Piwko zarzlldzila glosowanie w sprawie podj~cia

uchwaly w sprawie najmu lokalu uzytkowego stanowillcego mienie komunalne (Druk nr 426)
z uwzgl~dniona poprawk/l,

Glosowanie
za podj~ciem uchwaly - 18
przeciw-O
wstrzymujllcych si~ - 0
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W trakcie glosowania obecnych bylo 18. radnych (nieobecni: E. Brzozowska, M. Kroczek,
V.Paszkiewicz).

Vchwala zostala podj\eta, otrzymala Nr XXXVI/375/2010 i stanowi zahtcznik nr 30 do
protokolu.

Pkt 17. Rozpatrzenie projektu uchwalv w sprawie najmu loka1u uZytkowego
stanowiacego mienie komuna1ne (Druk nr 429).

Projekt uchwaly z opini~ Radcy Prawnego stanowi zal~cznik nr 31 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczytlski om6wil projekt uchwaly dotycz~cy kolejnej umowy najmu
na okres 1 roku lokalu uzytkowego w budynku przy ul. Braci Briggs6w 11 w Markach
o powierzchni 8,5 m2 z przeznaczeniem na magazyn.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 429.

W tym punkcie porz~dku obrad dyskusja nie zostala podj\eta.

Przewodnic~ca Rady Maria Przybysz - Piwko zarz~dzila glosowanie w sprawie podj\ecia
uchwaly w sprawie najmu lokalu uzytkowego stanowi~cego mienie komunalne (Druk nr 429).

Glosowanie
za podj\eciem uchwaly - 18
przeciw- 0
wstrzymuj~cych si\e - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 18. radnych (nieobecni: E. Brzozowska, M. Kroczek,
V.Paszkiewicz).

Vchwala zostala podkta, otrzymala Nr XXXVI/376/2010 i stanowi zal~cznik nr 32 do
protokolu.

Pkt 18. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji
Rewizyjnej na 2010 rok IDruk nr 432).

Projekt uchwaly stanowi zal~cznik nr 33 do protokolu.

Przewodnicz~ca Komisji Rewizyjnej Izabela Brzezinska odczytala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 432.

Przewodnicz~ca Rady Maria Przybysz - Piwko odczytala opini\e Radcy Prawnego w sprawie
omawianego projektu uchwaly, w kt6rej Radca Prawny zwraca uwag\e, ze zapis 0 tresci:
"Kontrola finansowa i dzialalnosc Mareckiego Osrodka Zdrowia za lata 2004 - 2009" (punkt
5. p1anu pracy) jest pozbawiony podstaw prawnych.
Opinia Radcy Prawnego stanowi zal~cznik nr 34 do protokolu.

W kr6tkiej dyskusji glos zabrali radni: Jan Orlowski, Pawel Chojnowski oraz Burmistrz
Janusz Werczyl1ski.
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Przewodniczltca Rady Maria Przybysz - Piwko zarzltdzila glosowanie poprawki polegajltcej
na wykresleniu z Planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2010 rok punktu 5. "Kontrola finansowa
i dzialalnosc Mareckiego Osrodka Zdrowia za lata 2004 - 2009".

Glosowanie
za przyj«ciem poprawki - 17
przeciw-O
wstrzymujltcych si« - 1
W trakcie glosowania obecnych bylo 18. radnych (nieobecni: E. Brzozowska, M. Kroczek,
V.Paszkiewicz).

Poprawka zostala przyj«ta.

Przewodniczltca Rady Maria Przybysz - Piwko zarzltdzila glosowanie w sprawie podj«cia
uchwaly w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2010 rok (Druk nr 432)
z uwzgl«dnionltPoprawk~

Glosowanie
za podj«ciem uchwaly - 17
przeciw-O
wstrzymujltcych si« - I
W trakcie glosowania obecnych bylo 18. radnych (nieobecni: E. Brzozowska, M. Kroczek,
U.Paszkiewicz).

Vchwala zostala podj«ta, otrzymala Nr XXXVI/377/2010 1 stanowi zalltcznik nr 35 do
protokolu.

Pkt 18a. Rozpatrzenie nroiektu uchwalv w sprawie zabezpieczenia srodkow
finansowych w bud:i:ecie Miasta Marki na 2010 rok na zadanie realizowane w ramach
Regionalnego Programu Operacyjnego Wojewodztwa Mazowieckiego (Druk nr 434).

Projekt uchwaly z opinilt Radcy Prawnego stanowi zalltcznik nr 36 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal, ze projekt uchwaly zawarty w Druku nr 434 nie
byl opiniowany przez wlasciwlt Komisj« Rady. Burmistrz przypomnial, ze zgodnie z § 42 ust.
8 Statutu Miasta Marki Rada Miasta moze zdecydowac w oddzielnym glosowaniu
o niezwlocznym przystltPieniu do rozpatrzenia inicjatywy uchwalodawczej.

Przewodniczltca Rady Maria Przybysz - Piwko zarzltdzila glosowanie w sprawie
niezwlocznego przystltPienia do rozpatrzenia inicjatywy uchwalodawczej w sprawie
zabezpieczenia srodkow finansowych w budzecie Miasta Marki na 2010 rok na zadanie
realizowane w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Wojewodztwa Mazowieckiego
(Druk nr 434).

Glosowanie
za przystltPieniem - 18
przeciw-O
wstrzymuj ltcych si« - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 18. radnych (nieobecni: E. Brzozowska, M. Kroczek,
V.Paszkiewicz).
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Rada Miasta Marki postanowila niezwlocznie przystl\jJi6 do rozpatrzenia inicjatywy
uchwalodawczej w sprawie zabezpieczenia srodkow finansowych w budzecie Miasta Marki
na 2010 rok na zadanie realizowane w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego
Wojewodztwa Mazowieckiego (Druk nr 434).

Burmistrz Janusz WerczyD.ski poinformowal, ze zloiony zostal wniosek, ktory zna1azl si'i? na
liscie rankingowej wnioskow zloionych w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego
Wojewodztwa Mazowieckiego, priorytetu 11 "Przyspieszenie e-rozwoju Mazowsza" dzialania
2.2. "Rozwoj e-uslug"; uzyskalismy wst'i?pnlt akceptacj'i? dofinansowania w wysokosci
78,49% kosztow, gdzie cale koszty kwalifikowane wynosZ/t 670.604, 89 zlotych; projekt
obejmuje zakup i wdrozenie elektronicznego obiegu dokumentow.
Burmistrz odpowiedzial rowniez na pytanie radnego Tadeusza Sklodowskiego.

Przewodniczltca Rady Maria Przybysz - Piwko zarZ/tdzila glosowanie w sprawie podj'i?cia
uchwaly w sprawie zabezpieczenia srodkow finansowych w budiecie Miasta Marki na 2010
rok na zadanie realizowane w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Wojewodztwa
Mazowieckiego (Druk nr 434).

Glosowanie
za podj'i?ciem uchwaly - 18
przeciw-O
wstrzymujltcych si'i? - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 18. radnych (nieobecni: E. Brzozowska, M. Kroczek,
U. Paszkiewicz).

Uchwala zostala podWa, otrzymala Nr XXXV1/378/2010 i stanowi zalltcznik nr 37 do
protokolu.

Przewodniczqca Rady Maria Przybysz - Piwko 0 godzinie 1800 przerwala sesjt: do dnia
21 stycznia 2010 roku do godziny ]430.

W dniu 21 stycznia 2010 roku 0 godzinie ]430 Wiceprzewodniczqcy Rady Tadeusz
Sklodowski wznowil XXXVI sesjt: Rady Miasta Marki.

Pkt 19. Analiza i wydanie opinii 0 pr()J)()llowallych rozwiazaniach technicznych dla
Wschodniej Obwodnicy Warszawy (drogi S 17) na odcinku: wezel Marki - wezel
Drewnica".

Wiceprzewodniczltcy Rady Tadeusz Sklodowski przywital przybylych gosci.
Na sesj'i? przybyli przedstawiciele Generalnej Dyrekcji Drog Krajowych i Autostrad Oddzial
w Warszawie oraz przedstawiciele Biura Projektowego Arkadis Sp. z 0.0.

Pan Marek Dltbrowski - Dyrektor Biura Warszawa Arkadis Sp. z 0.0.

Pan Tomasz Bernardy - Glowny projektant Arkadis Sp. z 0.0.

Pan Bartlomiej Ratynski - Kierownik Projektu Warszawski W'i?zel Drogowy Warszawskiego
Oddzialu GDDKiA
Pani Monika TuszyD.ska - Naczelnik Wydzialu Ochrony Srodowiska Warszawskiego
Oddzialu GDDKiA
Pan Radoslaw Pietrak - Nacze1nik Wydzialu Dokumentacji Warszawskiego Oddzialu
GDDKiA
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Pani Malgorzata Tarnowska - Rzecznik Prasowy Warszawskiego Oddzialu GDDKiA

Burmistrz Janusz Werczyiiski przypomnial, ze od wielu lat rozwazarny kwestie dotyczllce
budowy dr6g S-8 i S-17, a przede wszystkim kolejnosci budowania tych dr6g; podkreslil,
ze realizacja Wschodniej Obwodnicy Warszawy bez wybudowania, co najmniej w tym
sarnym czasie, obwodnicy Marek i Radzymina b~dzie nie tylko skutkowac zwi~kszeniem i tak
trudnych do zniesienia ucil\.:i:liwosci dla mieszkaiic6w Marek, ale b~dzie oznaczalo wr~cz

katastrof~ komunikacyjnlj; 17 wrzesnia 2009 roku nastljpilo uroczyste rozpocz~cie rob6t
zwillZanych z przebudowll Trasy Toruiiskiej (odcinek przebudowywany obejmuje swym
zakresem r6wniez W~zel Marki) i W~zel Marki tak zostal zaprojektowany, ze wjazd do
Marek z Trasy Toruiiskiej ~dzie si~ obywal nie bezkolizyjnie (jak jest obecnie), ale na
skrzyzowaniu przy lewoskr~cie, co spowoduje bardzo dUZIl ucil\.:i:liwosc i ogromne korki;
podkreslil, ze realizacja tej inwestycji - WOW - to nie jest tylko sprawa jakosci Zycia
w Markach, ale i jakosci poruszania si~ wszystkich uzytkownik6w tej drogi.

Pan Radoslaw Pietrak, Naczelnik Wydzialu Dokumentacji Oddzialu Warszawskiego
GDDKiA powiedzial, ze podziela stanowisko Burmistrza; od zeszlego roku czynione Sll
starania, aby jak najszybciej uruchomione zostalo zlecenie dokumentacji i opracowanie
projektu budowlanego na odcinku Marki - Radzymin; podziela r6wniez opini~, ze polllczenia
Trasy Toruiiskiej z Markami nie Sll doskonale, jednak przewidywany jest wariant polegajllcy
na zachowaniu istniejllcego polllczenia -lllcznicy bezkolizyjnej;
Wprowadzenie do realizacji Wschodniej Obwodnicy Warszawy planowane jest w latach
2013 - 2015; w IV kwartale 2012 roku planowane jest uzyskanie decyzji zezwalajllcej na
realizacj~, co umozliwi rozpocz~cie procedury przetargowej i uruchomienie inwestycji.

Pan Tomasz Bernardy, Gl6wny projektant Arkadis Sp. z 0.0. powiedzial, ze przebieg WOW
jest juz zdecydowany, a obecnie trwa etap uszczeg61awiania przebiegu; cala inwestycja
zlokalizowana jest na terenie: Marek, Zllbek, Zielonki, dzielnic: Warszawa Rembert6w,
Warszawa Wesola, Sulej6wka, Halinowa i WillZowej; wydana jest juz decyzja
o srodowiskowych uwarunkowaniach realizacji inwestycji WOW;
Nast~pnie przedstawil prezentacj~ rnultimedialnll dotyczllcll odcinka "w~zel Marki - w~zel

Drewnica"; om6wil m.in.
• schernat Obwodnicy Ekspresowej i dr6g ekspresowych,
• projektowane w~zly i ich lokalizacje w gminach,
• obslug~ przyleglych teren6w w rejonach projektowanych w~z16w,

• tras~ S-8 w Markach (przejscie wiaduktem nad ul. Szpitalnll i Zllbkowskl\),
• wiadukty nad ul. Zllbkowskll i Szpitaln!\,
• planowane wyburzenia w gminie Marki (19 obiekt6w, w tym 6 budynk6w

mieszkalnych),
• lokalizacj~ ekran6w akustycznych wzdluz S-8 ( na wysokosci osiedla Kosynier6w:

ekrany akustyczne pochlaniajllce halas 0 wysokosci 4 m, w rejonie osiedla 6 m,
posadowienie przewiduje mozliwosc rozbudowy ekran6w do wysokosci 8m),

• wymagania techniczne dla trasy S-17 (przekr6j dwujezdniowy 0 3 pasach ruchu
w kazdym kierunku).

Materialy stanowill za1llcznik nr 38 do protokolu.

Nast~pnie goscie udzielali odpowiedzi na pytania.

Radny Jacek Orych, wyst~pujllcy r6wniez w imieniu Grupy Marki 2020, zapyta1: 0 terminy
i harmonogram prac; 0 zabezpieczenia akustyczne os. Kosynier6w: czy zostala SPorzlldzona
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mapa akustyczna; jakie technologie ekran6w byly brane pod uwag«; czy byly rozpatrywane
r6zne warianty zabezpieczeil antyhalasowych; jak zaprojektowany jest w«zel Marki na
poziomie ,,0" i czy b«dzie przeprojektowany tak, aby nasyp stanowil kontynuacj«; czy brane
sit pod uwag« rozwi'lZania tzw. "cichej nawierzchni"; czy mozna wprowadzic rondo w rejonie
ul. Zitbkowskiej i Szpitalnej; czy szerokosc tuneli (Zitbkowska, Szpitalna) jest dostateczna
i czy mozna jit w przyszlosci zmienic; czy sciezki rowerowe majit przejscie w tunelach; czy
na drodze ekspresowej przewidziana jest komunikacja publiczna.

Pan Radoslaw Pietrak odpowiedzial: decyzj« zezwalajitcit na realizacj« planuje si« uzyskac
w IV kwartale 2012 roku; planowane jest politczenie budowy WOW i obwodnicy Marki 
Radzymin; w«zel Marki jest tak zaprojektowany, ze przebiega nad trasa gl6wnit S-8 plus I
nad istniejitcit ulicit Pilsudskiego z jezdniit po 3 pasy w kazdym kierunku przebiegajitcit w
calosci w duzym nasypie, jest to typ w«zla "karo" z sygnalizacjit swietlnll; na tym etapie nie
jest rozwazana "cicha nawierzchnia".

Pani Monika Tuszyilska poinformowala, ze nie dysponujit mapami akustycznymi; do decyzji
srodowiskowej przygotowywane byly prognozy oddzialywania halasu; zabezpieczenia, kt6re
zostaly zaakceptowane w decyzji srodowiskowej pokazujl\, ze normy dopuszczalne sit
zachowane; natomiast przed uzyskaniem decyzji Zezwolenie na Realizacj« Inwestycji
Drogowej (ZRID) wykonane zostanie drugie post~powanie srodowiskowe i oddzialywanie
akustyczne zostanie przeliczone w oparciu 0 szczeg6ly projektu budowlanego oraz nowe
zagospodarowanie terenu; jezeli pojawiit si« przekroczenia to zostanie zmieniony system
ekranowania.

Pan Tomasz Bernardy w kwestii ronda Zitbkowska - Szpitalna, powiedzial, ze w tej chwili
me ingerujemy w istniejltcy system dr6g, a proponowane obiekty zlokalizowane slt w ci~u

tych dr6g; szczeg6ly konstrukcyjne (w porozumieniu z zamawiajltcym) b«dit realizowane
w p6zniejszym terminie; scieZki rowerowe to kwestie do uzgodnienia; jest przewidziane
poruszanie si~ autobus6w komunikacji publicznej po tych drogach.

Pan Radoslaw Pietrak zwr6cil si« z prosbl\, aby z tego spotkania zostaly przygotowane na
pismie pytania, wnioski i uwagi dotyczitce tej inwestycji, co ulatwi GDDKiA szczeg610wlt
analiz«; zaproponowal r6wniez, aby napisac, jakie elementy dr6g gminnych sit oczekiwane,
np. szerokosc chodnik6w, jezdni, sciezki rowerowe, itp.

Radny Pawel Chojnowski zapytal,dlaczego planowana droga przebiega tak blisko budynk6w
osiedla Kosynier6w?

Burmistrz Janusz Werczyilski powiedzial, ze trasa byla rezerwowana od kilkudziesi«ciu lat,
ale plany zagospodarowania przestrzennego, kt6re powstaly na poczittku lat 90-tych tej
kwestii nie uwzgl«dnialy i dlatego nie moma bylo odm6wic wydania pozwolenia na budow«
tego osiedla.

Pan Szczepan Ostasz, Grupa Marki 2020, zapytal czy Wschodnia Obwodnica Warszawy jest
etapowana i jaki jest harmonogram prac; pomi«dzy os. Kosynier6w a w«zlem Drewnica
zanika jeden pas wlitczeniowy - jak to wpIywa na przepustowosc odcinka; czy w pasie
pomi«dzy jezdniami przy os. Kosynier6w slt przewidziane ekrany i czy na tym etapie
projektowania mozna wr6cic do kwestii ekran6w p6hunelowych.
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Pan Tomasz Bernardy odpowiedzial, ze nie jest przewidywane etapowanie inwestycji od
w«zla Marki do w«zla Drewnica; pasy wllloczen i wyllloczen Sllo pasami dodatkowymi, ktore ze
wzgl«dow bezpieczenstwa nie mogllo si« przeplatae; pomi«dzy pasami na wysokosci
os. Kosynierow Sllo rowniez przewidziane ekrany 0 wysokosci 6 m; z analiz wynika, ze ekrany
powyzej 6 m nie stanowillojuz poprawy klimatu akustycznego.

Pan Radoslaw Pietrak dodal, ze jezeli na etapie projektu budowlanego z analiz wyniknie, ze te
ekrany Sllo zbyt slabe, to zastosowane zostanllo inne ekrany - to wynika z przepisow ochrony
srodowiska.

Radny Marek Mallk zapytal, ktore budynki przewidziane Sllo do wyburzenia, kiedy
mieszkancy muszllo si« wyprowadzie z nieruchomosci przewidywanych do wywlaszczenia,
w jakim czasie nast&oPi wykup tych nieruchomosci i kiedy zostanllo powiadomieni wlasciciele;
czy Sllo przewidziane drogi wewn«trzne; czy przewidywany jest wjazd od Marek na cmentarz
w Zllobkach.

Pan Tomasz Bernardy wskazal nieruchomosci, ktore Sllo niezb«dne do realizacji drogi, Sllo to
dzialki 0 numerach ewidencyjnych: przy ul. Wojskiego nr 53/3, przy ul. Szpitalnej nr 29,35,
32, przy ul. Zllobkowskiej nr 78,76, 75, 74, przy ul. Mazurskiej nr 57/2, 57/1, 58, w rejonie
Drewnicy nr 49/2, 49/l; jezeli gdziekolwiek nie b«dzie dojazdu do dzialki, to ten dojazd
b«dzie uzupelniony; b«dzie wjazd z Marek do Zllobek.

Pan Radoslaw Pietrak odpowiedzial, ze terminy wywlaszczenia reguluje tzw. spec ustawa
i b«dllo pewne, kiedy b«dzie juz decyzja ZRlD - prawdopodobnie w 2012 roku - wtedy
zostanie uruchomiony proces ustalania i wyplat odszkodowan (b«dzie to prowadzil
Wojewoda);

Radny Boguslaw Dllobkowski powiedzial, ze na wysokosci w«zla Drewnica trzeba dobrze
zaprojektowae mozliwose wllloczenia si« do ruchu pojazdow z gmin osciennych: Wolomina,
Kobylki, Zllobek, Zielonki, zeby odciq:i:ye Marki.

Pan Tomasz Bernardy odpowiedzial, ze patrzlloc na calllo siee, w«zly zaprojektowane Sllo g«sto;
podkreSlil, ze to przepisy okreSlajllo odleglose mi«dzy w«zlami (wzgl«dy bezpieczenstwa
i mozliwosci poprawnego oznakowania pionowego).

Radny Pawel Chojnowski zapytal, czy b«dzie mozliwose przebudowania ekranow
akustycznych, jesli okazllo si« niewystarczajlloce; czy jest korespondencja z mieszkancami
o wykupie ich nieruchomosci.

Pan Radoslaw Pietrak powiedzial, ze ekrany Sllo liczone na perspektyw« ruchu na 2035 rok;
w kwestii wykupu nieruchomosci wyjaSnil, ze pierwszy sygnal w tej sprawie to wlasnie
obecne spotkanie, ktore moze bye wykorzystane przez wladze samorzllodowe; na tym etapie
GDDKiA nie dociera do mieszkancow, bo to jest dopiero koncepcja; GDDKiA rozpoczyna
dzialania, gdy Sllo przygotowane mapy podzialowe; nie rna procedur powiadamiania
indywidualnie mieszkancow, b«dllo to ogloszenia w prasie, na tablicach ogloszen w Urz«dzie.

Pan Tadeusz Markiewicz, Grupa Marki 2020, zapytal czy b«dzie mozliwose przejscia
(sciezka rowerowa) na drugllo stron« w ci~ ul. Mazurskiej; czy gmina moze aplikowae
o kompensacj«.
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Pan Tomasz Bernardy odpowiedzial, ze na razie nie jest przewidziany ruch rowerowy w ciqgu
ul. Mazurskiej; kompensacja w postaci innego zagospodarowania tilie nie jest przewidziana
w projekcie.

Pan Robert Sliwowski, mieszkaniec osiedla Kosynierow, zapytal czy w zwi¢u ze
stwierdzeniem przez nadzor budowlany w Wolominie zagrozen budowlanych dla budynkow
przy ul. Kosynierow, przewidywane jest wykonanie badan wplywu drgan na te budynki
i ewentualnych niebezpieczenstw zwiltzanych z duzym nato::zeniem ruchu.

Pan Radoslaw Pietrak odpowiedzial, ze na obecnym etapie nie przewidziano wykonania
dodatkowych badan przenoszenia drgan i nie rna danych szczegolowych, jezeli chodzi
o potrzebo:: wykonania takich badan; w trakcie budowy bo::dlt czynione starania 0 ograniczenie
czasu wykonywania robot w rejonie osiedla Kosynierow i zostanlt zastosowane technologie
nieprzenoszltce drgan.

Radny Jacek Orych poinformowal, ze Grupa Marki 2020 zlozyla pismo dotyczltce rozwi!\.Zan
technicznych projektowanej drogi S8/S17 na odcinku wo::zel Marki - wo::zel Drewnica, pismo
stanowi zalltcznik nr 39 do protokolu.
Podzio::kowal rowniez za informacje, ktore zostaly przekazane przez przybylych gosci oraz
wyrazil nadziejo::, ze szybko powstanie cala obwodnica Marek.

Burmistrz Janusz Werczynski powiedzial, ze co najmniej od 7 lat trwajlt rozmowy
o Wschodniej Obwodnicy Warszawy, w sklad ktorej wchodzi obwodnica Marek; podkresIil,
ze miasto Marki nigdy nie kwestionowalo trasy; swiadczy 0 tym nasza postawa zwi!\.Zana
z przygotowaniem miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego - wszelkim
formulowanym w tym zakresie oczekiwaniom GDDKiA wyszlismy naprzeciw; trasa nie
budzi wlttpliwosci, natomiast formulowane sit obawy dotyczltce osiedla Kosynierow
i zabezpieczenia przed halasem; postulujemy koniecznose ochrony mieszkancow osiedla
przed halasem za pomoclt ekranow pohunelowych; dotychczas postulat nie zostal
uwzglo::dniony, ale my go ponawiamy; dla nas sprawlt zasadniczlt jest, aby WOW, w tyro
obwodnica Marek byly wykonane co najmniej w tym samym czasie; podkresIil, ze gmina
bo::dzie bronila interesow wywlaszczanych wlascicieli nieruchomosci; zwrocil sio:: z prosblb
aby GDDKiA po wydaniu decyzji ZRlD szybko do tej kwestii przystltPila; oczekujemy tilie,
aby gratyfikacje dla wywlaszczonych wlaScicieli nieruchomosci byly odpowiednie do
poniesionej straty; kwestie dojazdow do dzialek muszlt bye uregulowane; doceniamy tez, ze
nasz glos bardziej sio:: liczy niz w przeszlosci - czy to przy budowie drogi nr 8, czy trasy
Torunskiej; Burmistrz wyrazil nadziejo::, ze nasz glos bo::dzie uwzglo::dniony.

Pan Radoslaw Pietrak podzio::kowal za zorganizowanie spotkania i aktywny udzial w dyskusji;
powiedzial, ze GDDKiA jest zainteresowana, aby inwestycja sluzyla nie tylko kierowcom, ale
i mieszkancom miasta; wyrazil nadzieje na dobrlt wspolpraco:: z samorzltdem.

Wiceprzewodniczltcy Rady Tadeusz Sklodowski podzio::kowal wszystkim przybylym za
udzial w spotkaniu.

Pkt 20. Interpelacje i zapytania radnych.

l.Radny Jacek Orych przedstawil interpelacjo:: w sprawie ogloszenia konkursu ofert na
urzo::dnicze stanowisko pracy Podinspektor w Wydziale ds. Przygotowania i Wdrazania
Programow Unijnych oraz Promocji Miasta.
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Interpelacja stanowi zahtcznik nr 40 do protokolu

2.Radny Ryszard Korotko odczytal interpelacjl< dotyczltClt rozbudowy Szkoly Podstawowej
nr 3 w Markach, w zwiltZku z kontrolltprowadzonltprzez Komisje Rewizyjnlt.
Interpelacja stanowi zalltcznik nr 41 do protokolu

3.Wiceprzewodniczltcy Rady Tadeusz Sklodowski zapytal 0 kolejnosc odsniezania dr6g
gminnych.

Burmistrz Janusz Werczyilski poinformowal, ze Gmina odsnieza drogi, kt6re majlt
nawierzchnil< bitumicZlll\, jest to ok. 60 km dr6g.

Dyrektor Zakladu Uslug Komunalnych Henryk Szczurowski wyjasnil, ze slt OCZYW1SCIe
zapisane drogi pierwszej kolejnosci odsniezania, slt to np. ulice: Ok6lna, Zltbkowska, Lisa
Kuli, Graniczna; drogi gruntowe nie slt objl<te umowlt na odsniezanie, ale jak zaistnieje taka
koniecznosc tez slt odsniezane.

Pkt 21. Sprawy ro:ine.

1"W zwiltZku z punktem 19. porzltdku obrad w kr6tkiej dyskusji glos zabrali radni: Marek
MaDk, Tadeusz Sklodowski, Pawel Chojnowski.

Burmistrz Janusz WerczyiJski zobowiltzal sil< do wys4Pienia do GDDKiA z prosblt
o przygotowanie prezentacji w zakresie organizacji ruchu na wl<zle Drewnica.

2.Przewodniczacy Komisji Budzetowo - Gospodarczej Filip RZewski odczytal sprawozdanie
z dzialalnosci Komisji Budzetowo - Gospodarczej Rady Miasta Marki za 2009 rok.
Sprawozdanie stanowi zalltcznik nr 42 do protokolu.

3.Przewodniczltcy Komisji Oswiaty, Kultury i Sportu Marek Kroczek odczytal sprawozdanie
z dzialalnosci Komisji Oswiaty, Kultury i Sportu Rady Miasta Marki w roku 2009.
Sprawozdanie stanowi zalltcznik nr 43 do protokolu.

4.Na prosbl< Wiceprzewodniczltcego Rady Tadeusza Sklodowskiego, radny Pawel Adamczyk
odczytal Uchwall< Nr 299/K/09 Ko1egium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie
:z dllia 9 griJdllia 2009 roku w sprawie Uchwaly Nr XXXIII/328/2009 Rady Miasta Marki
z dnia 28 paidziemika 2009 roku w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomosci.
Uchwala 299/K/09 stanowi zalltcznik nr 44 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczyilski poinformowal, ze zostanie przygotowana zmiana do uchwaly
Rady Miasta.

5.Wiceprzewodniczltcy Rady Tadeusz Sklodowski odczytal:
• wniosek 0 uwzgll<dnienie w p1anach inwestycyjnych gminy Marki na rok 2010

budowy wodoci~u w ul. Kamienieckiej (kopia wniosku stanowi zalltcznik nr 45 do
protokolu),

• odpowiedz Burmistrza udzielonlt na petycjl< mieszkaiJcow w sprawie budowy
centra1nego pa1cu zabaw w Markach (kopia pisma stanowi zalltcznik nr 46 do
protokolu),
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• pismo pani Jolanty Kur w sprawie zbadania wykonania uchwaly nr XVI/143/2008
Rady Miasta Marki - pismo skierowane zostalo do Komisji Rewizyjnej Rady Miasta
Marki (kopia pisma stanowi za1llcznik nr 47 do protokolu),

• pismo Generalnej Dyrekcji Ochrony Srodowiska (do wiadomosci Rady Miasta)
w sprawie niszczenia drzew przy ul. Pomnikowej (kopia pisma stanowi za1llcznik
nr 48 do protokolu),

• skargl' pani Jolanty Klimkiewicz na dzialalnosc gospodarki mieniem komunalnym 
skarga zostala skierowana do Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Marki (kopia skargi
stanowi za1llcznik nr 49 do protokolu),

• zaproszenie Polskiego Zwiqzku Wl'dkarskiego Kolo nr 14 w Markach na Walne
Zgromadzenie Sprawozdawcze (kopia zaproszenia stanowi za1llcznik nr 50 do
protokolu),

• pismo Przewodniczllcego Sejmiku Wojew6dztwa Mazowieckiego w Warszawie oraz
pismo Wojewody Mazowieckiego dotyczllce przyspieszenia modemizacji dr6g
wojew6dzkich 634 i 631 (kopie pism stanowill za1llcznik nr 51 do protokolu),

• podzil'kowanie dla Rady Miasta Marki za pomoc w zorganizowaniu swilltecznych
paczek dla uczni6w Zespolu Szk61 Specjalnych w Markach przy ul. Kasztanowej
(podzil'kowanie stanowi zalllcznik nr 52 do protokolu).

Wil'cej spraw nie zgloszono.

Pkt 22. Zamkniecie posiedzenia.

o godzinie 1740 Wiceprzewodniczl\.Cy Rady Tadeusz Sklodowski zarnknlll XXXVI sesjl'
Rady Miasta Marki.

protokolowala
Malgorzata Mincberg
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